
Referat fra Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vej 15, Vig Lyng 

mandag d.11.7 2022 

 

Til stede: Jon Møllebro, Per Gunslev og Rikke Christine Stobbe 

 

Dagsorden 

1. Status på beskaffenheden af vores veje 

2. Status på økonomi- regnskab 2021, budget 2022, overslag 2023 

3. Uformelt samarbejde med Vej 13 og Vej 14 

4. Vandretur med kommunen 23. maj 

5. Sommerfest 

6. Generalforsamling 

7. Øvrige aktiviteter 

8. Oversigtsforhold ved udkørsel fra Vej 15 på Lyngvejen 

9. Eventuelt herunder fastsættelse af næste møde 

  

AD punkt 1. Vejene er ok pt. Bestyrelsen holder løbende øje med beskaffenheden. 

AD punkt 2. Regnskabet er nu revideret og godkendt af revisoren. Budgetoverslag for 2022/ 2023 

blev drøftet i bestyrelsen, og bliver fremlagt på Generalforsamlingen til september. 

AD punkt 3. Vi opretholder den uformelle kontakt til de to veje. 

AD punkt 4. Sammen med repræsentanter for kommunen, for Vej 13 og for Vej 14 havde vi den 

23. maj en besigtigelse af arealerne ud mod stranden med henblik på beskæring og fjernelse af 

bevoksningen. 

AD punkt 5. Sommerfesten afholdes i år lørdag den 13. august kl. 16:00 hos Madsens på              

Vej 15 nr. 12. Rikke laver invitation til udsendelse til medlemmerne. 

AD punkt 6. Generalforsamlingen afholdes søndag d.18. september kl.10.00 på Lyngens Cafe & 

Minigolf, Ericavej 1. 

AD punkt 7. Blev ikke drøftet 

AD punkt 8. Intet nyt, Per vil forhøre sig om reglerne hos kommunen 

AD punkt 9. Ingen punkter - Næste bestyrelsesmøde blev ikke aftalt 


